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Bestyrelsesmøde  
 
 

Tid:  Torsdag 20-06-2024 (via teams). 
Til stede:  Jakob Christensen (JC), Lars Pinborg (LP), Elena Gardella (EG), Maria Miranda (MM), Henning 

Piilgaard Hansen (HPH), Harald Settergren Møller (HSM). 
Afbud:  Christoph Patrick Beier (CB)  
 
 
 
Referat 
 

1. Økonomi (HPH): 

HPH: Prokura er godkendt af alle.  

 

 

2. Lennart Grams Mindefond til Epileptologisk Forskning (obligatorisk punkt); inkl. opslag og 

praktisk håndtering (se mail fra CB): 

CB er ej til stedet.  

  

3. Efterårsmøde 1 november 2024 (Alle): 

Venue: Der er fundet 2 auditorier som LP vil se nærmere på og melde tilbage, men der er helt 

sikkert et auditorium til mødet.  

Temaet for efterårsmødet bliver ”nye undersøgelsesmetoder”.  

Udredning af fokal cortical dysplasi, udredning for malformationer, genetik, billeddiagnostik 

(imaging og SE, FEBSTAT studie opfølgning, TCS, genetic, cases). 

Forskellige oplægsholdere drøftes.  

Stephanie Polak: EG tager kontakt.  

Pierce Brown (Utrecht): EG tager kontakt.  

Neuroradiolog Kamilla fra RH: LP tager kontakt.  

FEBSTAT studiet JC vil lave oplæg.  

MM vil tænker over om hun kender en børnelæge der evt. kan supplere.  

Hvert foredrag forventes at vare 30-45mimnutter.  

 

     

4. Årsmøde marts 2025 (forslag til program) (Alle): 

Program: AI. 

Idéer: Sandor om AI, languge detecting (LP), AI for cortical dysplasia, neonatal screening med     

NGS, AI ved genetiske sygdomme, large language model, ChatGBT til at stille diagnoser, 

national genom center). 

    Dato: 06-03-2025. 

    Venue: Samme sted som sidste år (Comwell Middelfart). 

Foredrag/oplæg: LP, HPH og MM vil gerne brainstorme over temaer. CB tilbydes at være med.  
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Praktisk: JC og CB står for det praktiske (sponsorer, DJ mv.). 

 

  

5. RKKP (JC): 

Skrider planmæssigt fremad. Der mangler fortsat en evidensrapport for indikatorer og forløb     

valideres fortsat. Især forløb (regionalt-højtspecialiseret) undersøges aktuelt. Der er planlagt 

opfølgning senere på året, og der vil komme en rapport i høring senere.  

  

6. National Behandlingsvejledning for Epilepsi; hjemmeside og opdatering (Alle): 

Behandlingsvejledningen skal snart opdateres. Oplægget er, at der skal findes et par personer som 

er tovholder for hver deres kapitel. Tovholderne opdaterer kapitler i samarbejde med deres 

netværk. Oplægget er at drøfte det igen til mødet i efteråret. JC vil tale med Gitte om at få tingene 

sat i gang.  

  

7. Formaliseret uddannelse for sygeplejersker; opfølgning på forårsmødet? (Alle): 

JC giver opdatering. Der mangler en struktur omkring uddannelse for sygeplejersker. Stadig 

uafklaret. Udskydes. Tages op næste gang.  

  

8. Epilepsisatsningen; opfølgning - Filadelfia, DES og Epilepsiforeningen  - hvad gør vi (Alle): 

JC opdaterer. Der har været afholdt møde i Odense. JC vil planlægge et nyt møde med 

epilepsiforeningen og Filadelfia mhp. fremtiden.  

  

9. Henvendelse fra Jazz Pharma om deltagelse i gruppe vedr. bosteder (se mail) (Alle): 

    Anna Sabers deltager.  

 

10. Deltagelse i ILAE møde i Rom; skal vi prøve at holde fælles nordisk aften (Alle): 

Der er støtte til dette. JC vil gå videre med ideen. Uformelt møde med lidt ”hygge”. Oplægget er 

lørdag eller søndag.  

  

11. Dato til næste bestyrelsesmøde  

28-08-2024 kl. 15:30.  

  

12. Evt. 

Intet.  
      
 
 
 
 
 
 
 
 
Referent: Harald Settergren Møller 20-06-2024 


